



RALAT KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan CIDB atau PUKONSA dan mempunyai Kod Bidang/Kelas pendaftaran yang dibenarkan seperti berikut untuk menyertai tawaran ini:-

Tajuk & Rujukan Sebut Harga	Kod Bidang	Harga Dokumen	Lawatan Tapak	Jenis Sebut Harga
Cadangan Kerja-Kerja Perobohan Bangunan Kompleks Perikanan Ko-Nelayan di Kuala Penyu, Sabah SEDIA/KONELAYAN/SH/01/2019	Memegang Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih sah Dan Berdaftar dengan CIDB – Perakuan Pendaftaran CIDB Gred: G3 Kategori: CE Pengkhususan: CE21 Atau Berdaftar dengan PUKONSA Kelas : C Tajuk I (Tajuk Kecil 1)	RM50.00	19hb Ogos 2019 Jam : 2.00 Petang Tempat : Tapak Projek Bangunan Kompleks Ko-Nelayan, Kuala Penyu Lawatan tapak adalah diwajibkan.	Terbuka

Tarikh Tutup Tawaran : 29hb Ogos 2019 (Khamis – Jam 12.00 Tengahari)

**Tempat Dokumen Sebut Harga diperolehi : Pihak Berkuasa Pembangunan Ekonomi dan Pelaburan Sabah (SEDIA)
Lot 2, Tingkat Bawah, Wisma SEDIA
Off Jalan Pintas Penampang, 88873 Kota Kinabalu
Tel: 088-450650 Fax: 088450699**

Dokumen Tawaran boleh diperiksa dan diperolehi mulai 20hb Ogos 2019 – 28hb Ogos 2019 pada waktu pejabat. Pembayaran Dokumen Sebutharga hendaklah dibuat dalam bentuk Wang Pos / Wang Kiriman Pos / Bank Draf yang dibuat atas nama “SEDIA-Federal Fund Operation”. Wang tunai atau cek syarikat tidak boleh diterima. Dokumen Sebut Harga akan dikeluarkan kepada Kontraktor–kontraktor atau wakil–wakilnya yang SAH sahaja dengan membawa ‘SURAT TAULIAH’ yang menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. SIJIL ASAL SPKK dan CIDB atau PUKONSA hendaklah dikemukakan dan sila sediakan salinan sijil-sijil yang disahkan semasa hendak membeli dokumen sebut harga. Hanya penama di dalam Sijil SPKK, Perakuan CIDB atau PUKONSA sahaja yang boleh menghadiri lawatan tapak. Syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam Sijil tersebut di atas.

Dokumen tawaran yang lengkap diisi hendaklah dihantar ke Peti Tawaran Tender dan Sebut Harga Pihak Berkuasa Pembangunan Ekonomi dan Pelaburan Sabah dan dialamatkan kepada SETIAUSAHA JAWATANKUASA PEMBUKAAN SEBUT HARGA SEDIA, LOT 1, TINGKAT BAWAH, WISMA SEDIA, OFF JALAN PINTAS PENAMPANG, P.O. BOX 17251, 88873 KOTA KINABALU, SABAH.

PIHAK BERKUASA PEMBANGUNAN EKONOMI DAN PELABURAN SABAH